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Değerlendirme Sonucu 

Değerlendirilen Birimin Güçlü Yönleri  Değerlendirilen Birimin Gelişmeye Açık Yönleri 

1) Öğrenci odaklı 1) Değerlendirlendirme süreçlerinin izlenebilirliğinin sistematiğinin 
geliştirilmesi 

2) Genç öğretim elemanı kadrosu  ile Yüksek Motivasyon ve iş birliğine açık 
olma 

2) Alt yapı olanaklarının güçlendirilmesi 

3) Bireysel farklılıkların pekiştirildiği ve yeteneklerin ortaya çıkarılmasına 
yönelik eğitim bakış açısı 

3) Akademik kadronun güçlendirilmesi 
 

4) Sürecin iyileştirilmesine yönelik taleplerde hızlı reaksiyon alabilme 
yeteneği 

  

 

 

 



BİRİM KALİTE FAALİYETLERİ ÇAPRAZ AKRAN DEĞERLENDİRME ÖLÇÜTLERİ 

No Sorular 

Web 

Sayfasına 

Göre Düzey 

Ziyaret 

Sırasında 

Belirlenen 

Düzey 

Açıklama (Gerekçe) (Zorunludur) 

1 2 3 1 2 3  

1 Birim Kalite Komisyonunda araştırma 
görevlisi, idari personel, öğrenci 
temsilcisi bulunuyor mu? Toplantılara 
düzenli olarak  katılım sağlanmakta 
mı? 

 x   x  Komisyonda hem araştırma görevlisi temsilcisi hem de öğrenci temsilcisi bulunmaktadır.  Web 
sayfasında bulunan tutanaklarda katılımcı listesinin olmadığı belirtilmiştir. Ancak, ilgili birim 
ziyaretten sonra toplantı tutanaklarını web sitesine eklemiştir. 
 
 

2 
Birim Kalite Komisyonu toplantıları 
düzenli yapılıyor mu? (Bu eğitim 
öğretim yılında kaç toplantı yapıldı)? 

  x   x Birim Kalite Komisyonu toplantılarının düzenli olarak yapıldığı görülmüştür. 2021 yılında 9 adet, 
2022 yılında ise 2 adet Birim Kalite Komisyonu toplantısı yapılmıştır. 
 

3 
Birim Kalite Komisyonu toplantıları 
tutanakları birim kalite web 
sayfasında yayınlanıyor mu? 

  x   x Birim Kalite Komisyonu toplantılarının düzenli bir şekilde birim kalite web sayfasında yayınlandığı 
görülmüştür. 

 
4 

Birimin İngilizce web sayfası içeriği 

(Haber ve duyurular, belgeler, 

misyon-vizyon, yönetim ve personel 

bilgileri, ders içerikleri ve kalite 

bölümü…) yeterli mi? 

 x   x  Fakültenin İngilizce web sayfası bulunmaktadır.  Ancak bazı bölümlerin doküman/duyuru/ders 
içerikleri vb. kısımlarında eksiklikler bulunduğu görülmüştür. Genel olarak Ana menü İngilizce iken 
alt menüler İngilizce değildir. 

5 Birim Danışma Kurulu en az 5 üyeden 
oluşuyor mu? 

  x   x Birim danışma kurulu 5 kişiden oluşmaktadır.  

6 Birim Danışma Kurulu toplantıları 
düzenli yapılıyor mu? 

  x   x Birim Danışma Kurulu toplantılarının düzenli olarak yapıldığı görülmüştür. 

7 
Birim Danışma Kurulu toplantı 
tutanakları birim kalite/web 
sayfasında paylaşılıyor mu? 

  x   x Tutanaklar birim web sitesinde bulunmaktadır.  
 

 
8 

Rektörlük düzeyinde yapılanlar hariç, 

birime özgü anket uygulanıyor mu? 

Raporları birim kalite/web 

sayfalarında ilan ediliyor mu? 

  x   x 2020 yılında Fakülteye ait beş farklı anketin, Dış Paydaş ve Toplumsal Katkı Memnuniyet Anketi, 
Öğrenci Katkı Memnuniyet Anketi, SDÜ GSF İç Paydaş (Akademisyen) Memnuniyet Anketi, SDÜ GSF 
İç Paydaş (idari Personel) Memnuniyet Anketi, SDÜ GSF Mezun Öğrenci Memnuniyet Anketi yapıldığı 
görülmektedir. Ayrıca 2021 yılında gerçekleştirilen anketlere dair bir değerlendirme raporu da web 
sitesinde bulunmaktadır. İlgili birime Raporların daha detaylı bir hale getirilebileceği ile ilgili görüş 
bildirilmiştir. 



9 
Öğrenciler karar alma 
mekanizmalarına katılıyor mu (Kanıtı 
var mı)? 

 x   x  Birim Kalite Komisyonunda öğrenci temsilcisi bulunmaktadır. Kalite Komisyon Toplantılarına 
öğrencinin katılımı katılımcı listesinde belirtilmediği için anlaşılamadığı ziyaret sırasında belirtilmiş 
ve ilgili birim Katılımcı listesinin web sitesine eklendiğini iletmiştir. Ayrıca fakülte yönetim kuruluna 
2020-2021 yıllarında pandemi nedeniyle öğrenci temsilcisinin katılamadığı bildirilmiştir. Mevcut 
dönem itibariyle öğrencinin Fakülte yönetim kuruluna katılacağı yapılan toplantı sırasında birim 
tarafından ifade edilmiştir.  

10 Birim genelinde, AKTS ders bilgi 

paketleri eksiksiz olarak oluşturuldu 

mu? sis.sdu.edu.tr adresinde birimin 

ders bilgi paketleri oluşturulmuş mu? 

x     x %100 oranının sağlandığı ancak Proliz’den dolayı bu oranın halihazırda ortalama  % 95 olduğu 
belirtilmiştir. Programların ders içeriklerinin prolize bağlanmadığı tespit edilmiştir. Fakültedeki ufak 
eksikliklerin de Servis dersleri ve kapatılan ve/veya görevlendirme yapılmayan derslerden 
kaynaklandığı iletilmiştir. 

11 
Birim Ar-Ge raporu var mı? Birim 
kalite web sayfasında yayımlanıyor 
mu? 

  x   x Birim Ar-Ge Raporu Birim Kalite web sitesinde bulunmaktadır. 

12 Öğretim elemanlarının öğretim 

yetkinliklerini ve gelişimini artırmak 

için birim düzeyinde eğiticilerin 

eğitimi etkinlikleri yapılıyor mu? 

x    x  Eğiticilerin eğitimi uygulamalarına (uzaktan eğitim uygulamaları dâhil) ilişkin planlama (kapsamı, 
veriliş yöntemi, katılım bilgileri vb.) ve uygulamalara ilişkin Üniversitenin hazırladığı bilgilendirme 
videolarının dekanlık tarafından öğretim elemanlarına duyurulduğu belirtilmiştir. Ancak fakülte 
bünyesinde mesleki eğitime yönelik sanatsal etkinliklerin (workshop, sempozyum, uygulamalı 
çalıştay, söyleşi vb.) doğrudan öğretim elemanının yetkinliklerini ve gelişimini artırmaya yönelik 
olarak gerçekleştirildiği belirtilmiştir.  

13 
İş akış şemaları var mı? Birim 
kalite/web sayfalarında ilan edildi mi? 

 x   x  Birimin İş akış şemaları bulunmakla birlikte, mevcut iş akış şemaları öğrenci işleriyle ilgili olup yeterli 
sayıda alanı kapsamadığı ve dolayısıyla bu konuda eksiklikleri olduğu belirlenmiş, ziyaret sırasında 
birime iletilmiştir. 

14 Öğrenci Danışmanlığı Sistemi aktif 

işliyor mu? Öğrenci – danışman 

görüşmeleri düzenli olarak yapılıyor 

mu? Sistem izleniyor mu? (Kanıtı var 

mı)? 

 x   x  Toplantının yapıldığına dair toplantı tutanakları bulunmaktadır. Toplantıların genel olarak sosyal 
medya üzerinden gerçekleştiği ve Fakülte’nin doğası gereği Öğretim Elemanlarının sürekli 
öğrencilere danışmanlıkta bulundukları beyan edilmiştir. Tutanaklara katılımcı bilgisi, Danışmanlık 
toplantısı duyuruları vb. Kanıtların eklenmesinin kanıt anlamında daha iyi olacağı toplantı sırasında 
ilgili birime iletilmiştir.  

15 Birimde akreditasyon hazırlığı yapan 
bölüm/program var mı? 

x    x  Şu an birimde akreditasyon hazırlığı yapan bölüm/program bulunmamaktadır. Güzel Sanatlar 
Fakültelerini veya bölümlerini akredite edecek bir kurumun Türkiye’de bulunmadığı belirtilmiştir. 
Ancak Sanat ve Tasarım Eğitimi Değerlendirme ve Akreditasyon Derneği (SATEAD) adı altında 
akreditasyon kurumu kurma çalışmalarına katılım sağlandığı ve bu hususta  ölçütler konusunda 
öneri ve eleştirilerini Mayıs 2021 tarihinde derneğe iletiklerini belirtmişlerdir. 

16 
Birim Yönetim Kurulunda alınan 
kararlar web sayfasında ilan ediliyor 
mu? 

  x   x Birim Web sitesinde ilan edilmektedir. 

17 
Birim Kalite Komisyonu ve Birim 
Danışma Kurulunda alınan kararlar 
web sayfasında ilan ediliyor mu? 

  x   x Birim Kalite Komisyonunda alınan karalar ilan edilmektedir. 



18 
Birim Kalite Komisyonu ve Birim 
Danışma Kurulunda alınan kararlar 
hayata geçiriliyor mu? (Kanıtı var mı)? 

 x    x Kalite komisyonunda alınan kararların, Örneğin birime ait anketlerin oluşturulması, web sayfalarının 
Türkçe ve İngilizcelerinin tamamlanması, komisyona üyeleri arasında görev paylaşımları, ders 
içeriklerinin tamamlanması, danışmanlık etkinlikleri, anketlerin değerlendirilmesi, faaliyet 
raporlarının hazırlanması ve tüm öğretim elemanlarına yönlendirilmesi, bölümlerin ve Fakültenin 
faaliyet raporlarının oluşturulması vb. hayata geçirildiği görülmektedir. Fakültenin doğası gereği 
Birim Danışma Kurulunda alınan bazı kararların (örn. Eğitim sisteminde köklü değişiklik yapılması 
talep edilmiş.) hayata geçirilemeyeceği birim tarafından iletilmiştir. 

19 
Birimin kendi içinde mezun izleme 
veya iletişim mekanizmaları 
bulunuyor mu? 

x    x  Birimin kendi içinde mezun izleme sistemi bulunmamaktadır. Ancak birim tarafından üniversitenin 
takip sitemini kullandıkları belirtilmiştir. Ayrıca iletişim mekanizması olarak dekanlık e-posta 
adresleri üzerinden, pek çok öğretim elemanı ise web sayfaları, sosyal medya hesapları ve 
WhatsApp grupları üzerinden mezunları ile iletişimde olduklarını belirtmişlerdir. 

20 
Dezavantajlı gruplara yönelik (engelli, 
yoksul, yabancı uyruklu vb) birim 
bazında planlama ve uygulama 
bulunuyor mu? 

 x   x  Birimin Dezavantajlı ve Engelli Öğrenci Temsilcileri ve Birim Sorumlusu bulunmaktadır. Fakültenin 
doğası gereği Engelli öğrencisi olmadığı belirtilmiştir. Bu yüzden Engelli öğrencilere yönelik bir 
planlaması ve uygulaması bulunmamıştır. Ancak, hem maddi anlamda dezavantajlı öğrencilere 
baskı, tekstil, çalgı yapım atölyesi, hat sanatı, doğal boyama gibi atölyelerinde öğrencilerinin ücretsiz 
olarak faydalanacağı malzemeler temin edildiği belirtilmiştir. Kimi sergilerde ya da etkinliklerde 
öğrencinin lehine malzeme temini sağlandığı ve enstrümanları için destek oldunduğu ayrıca 
belirtilmiştir. Binanın fiziki alt yapısının engelli öğrencilere uygun planlaması ise hem binanın fiziki 
yapısı hem de bütçe kısıtı sebepleriyle gerçekleştirilemediği yine birim tarafından beyan edilmiştir. 

21 
Birimin eğitim öğretim, araştırma, 

idari faaliyetleri, toplantılarda alınan 

kararlar, öğrenciler için gerekli 

belgelere web sayfasından kolayca 

ulaşılabiliyor mu? İçerikler güncel mi? 

 

  x   x Birimin eğitim öğretim, araştırma, idari faaliyetleri, toplantılarda alınan kararlar fakülte bazında 
birimin web sayfasında yayınlandığı görülmüştür. 
 

22 Birimin paydaşları belirlenip, 
önceliklendirildi mi? 

  x   x Birimin paydaşlarının belirlendiği ve matris ile önceliklendirildiği görülmüştür. 

23 
Birimde uluslararasılaşma faaliyetleri 
yürütülüyor mu? İzleme  

ve iyileştirme kanıtları var mı? 

 x   x  Birimin Misyon ve Vizyon beyanlarının uluslararası tanınırlığa atıf yaptığı belirlenmiştir. Erasmus 
kapsamında karşılıklı öğrenci ve hoca hareketliliğinin olduğu görülmüştür. Ayrıca tekstil ve moda 
tasarımı bölümünde yarışmalara katılmak üzere yurtdışına öğrencilerin katılımı sağlandığı 
ve sayının arttırılması amacıyla 2022 yılı için İtalya’daki bir üniversite ile Erasmus programı için 
yeni ikili anlaşma yapıldığı belirtilmiştir. Ancak iyileştirme yapılmamaktadır.  



No Sorular Açıklama (Zorunludur) (Varsa Maddeler Halide Örnekler Vererek Açıklayınız) 

 
 
 

1 

 
 

Birimde öğrenci merkezli eğitim konusunda 

uygulamalar bulunmakta mıdır? 

Güzel Sanatlar alanının doğası gereği ve atölye içi uygulama ağırlıklı olması nedeniyle öğrenci odaklı eğitim 
verildiği ifade edilmiştir. Öğrencilerin Uygulama Atölyelerini 7/24 aktif olarak kullandıklarını belirtmişlerdir. 
Öğrenciler öğretim elemanlarına istedikleri zaman ulaşabilmekte, danışmanlık alabilmekte ve ders 
sürelerinden bağımsız olarak faaliyetlerinde birlikte çalışmalar yürüttüklerini beyan etmişlerdir.  Ek olarak, her 
öğrencinin bireysel algı ve yetilerine göre eğitim stratejilerinin farklılaştırıldığı belirtilmiştir. Ölçme ve 
değerlendirme süreçlerinde de öğrenci merkezli ve yeterlilik temelli bir yaklaşım benimsediklerini buna göre 
uygulamalı ve kuramsal değerlendirmeler gerçekleştirdiklerini iletmişlerdir. Ayrıca Fakültenin ortak sergi, 
gösteri v.b. performanslarını sergiledikleri etkinlikleri bulunmakta ve buna müteakip çeşitli etkinliklerde 
disiplinlerarası çalışmalar birimde  gerçekleştirilmektedir. 

 
 
 

2 

 
 

Program yeterliliklerine ulaşılıp ulaşılmadığının 

izlenmesi amacıyla hangi mekanizmalar 

oluşturulmuştur? 

Konuya ilişkin birime özel anketler aracılığıyla izleme gerçekleştirildiği belirtilmiştir. Dış paydaşlara anketler 
üzerinden mezun öğrencilerin yeterliliklerinin ölçüldüğü ve değerlendirmenin bu şekilde yapıldığı 
belirtilmiştir. Ancak sistematik olarak izleyen bir yapı birimde bulunmamaktadır.  

 
 
 

3 

 
 
 

Öğrenciler araştırma faaliyetlerine katılım 

konusunda teşvik ediliyor mu? 

Fakülte öğretim elemanları proje katılımlarının teşvik edildiği belirtilmiştir. Örnek olarak 
Öğrencilerinin katıldığı: 05/09.05.2021 tarihli Sahne Sanatları Bölümü, TÜBİTAK 2209-A PROJESİ "KOMEDİ 
YAZARLIĞI ÖĞRENCİ ÇALIŞTAYI" ve 2020-1-TR01-KA347-083728 Nolu “Kültürel Mirasın İzinde Bireysel Gelişim 
ve Farkındalık” isimli projeye ait koordinasyon toplantısına öğrenci katılımının  sürekli bir şekilde sağlanması 
gösterilmiştir. 

 
 
 

4 

 
 

 
İç ve dış değerlendirmeye ilişkin verilerin 

toplanmasında nasıl bir yol izleniyor? 

İç ve dış paydaşları kapsayan beş farklı anketin yapıldığı ve analizlerinin gerçekleştirildiği belirtilmiştir. Ayrıca 
toplantılar, etkinlikler ve workshoplar düzenlenerek görüş ve bilgi alışverişinde bulunulduğu da ifade 
edilmiştir. 

Bu sayfadaki sorular, değerlendirilecek birimle yapılan yüz yüze görüşmeler sonucu yanıtlanacaktır. 
 


